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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 7. zasedání AS FSv, které se konalo dne 

29.10.2014

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  prof. Máca, prof. Pavelka, Ing. Vlasák  

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a všechny seznámil 

s programem zasedání.  

 

Program: 
 

1. Kontrola zápisu 

2. Doplnění akademického senátu po rezignaci členů 

3. Schválení Zprávy o činnosti fakulty za rok 2013 (prof. Pavelka) 

4. Schválení reakreditace SI + BP (prof. Máca) 

5. Informace z technické komise (Ing. Chalupa) 

6. Různé 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek. Předseda AS 

poděkoval senátorům za internetové hlasování, ve kterém byl pan prof. Polák 

doporučen jako zástupce FSv do Rady vysokých škol. 

 

Bod 2.  Doplnění akademického senátu po rezignaci členů 
 

Rezignovali členové Ing. P. Máca (zaměstnanecká komora) a M. Mára 

(studentská komora), kterým předseda AS poděkoval za práci pro AS FSv. Novými 

členy AS se stali doc. J. Litoš (zaměstnanecká komora, komise technická a 

pedagogická) a Ing. P. Matějka (studentská komora, komise ekonomická a 

pedagogická). 

 

Bod 3.  Schválení Zprávy o činnosti fakulty za rok 2013 (prof. Pavelka) 
 

Prof. Pavelka okomentoval předloženou Zprávu o činnosti fakulty stavební, zmínil 

zejména, proč se v některých číslech rozchází zpráva fakultní a rektorátní.  Byla 

otevřena diskuze. Doc. Cajthaml upozornil na řadu chyb a překlepů a rozdílné 

formátování zprávy, chyby v aktualizaci roků ve zprávě. Dále upozornil na 

odstavec o kritice vědy a rozporoval, zda má tento odstavec zůstat. AS požádal 

prof. Pavelku o přeformulování tohoto sdělení. Diskutovalo se o obsahu zprávy 

jako celku. V průběhu roku se problém formy a obsahu Zprávy opět na senátu 

otevře, aby vedení fakulty mělo jasné podklady, jak má být příští zpráva 

připravena.  

Připomínky ke zprávě budou zapracovány, forma zprávy bude sjednocena. Doc. 

Cajthaml bude spolupracovat na úpravě zprávy.  

Hlasování: pro 22|proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 22 senátorů). 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 4.  Schválení reakreditace SI + BP (prof. Máca) 
 

Pan proděkan Máca shrnul hlavní změny v reakreditaci studijních programů SI a 

BP. Pedagogická komise materiály neprojednávala. Byla otevřena diskuze. Doc. 

Cajthaml upozornil na formální nedostatek neuvedení délky akreditace oboru 

Integrální bezpečnost staveb.  

Hlasování: pro 22| proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 22 senátorů). 

 

Bod 5.  Informace z technické komise (Ing. Chalupa) 
 

Předseda technické komise, Ing. Chalupa, shrnul hlavní body z jednání technické 

komise: bufet, atrium (bude vypsána anketa na využití), problematika přístupu 

pro hendikepované osoby, pokrytí wifi na fakultě. Dne 20. 11. bude schůzka 

s ředitelem SÚZ panem Příhodou, všichni senátoři jsou zváni.  

Zprávy z jednání technické komise jsou zveřejněny.  

Pan proděkan Máca vyzval studenty, aby se koordinovali s prof. Šenbergerem 

ohledně řešení atria a dalších zamýšlených stavebních akcí na fakultě. Proběhla 

diskuze na téma nového využití čítárny.  

Byla otevřena diskuze k dodatkům smlouvy k bufetu. Pan tajemník vyzval 

k sestavení konkrétních dvou až tří požadavků, ideálně i s konkrétním řešením. Ing. 

Chalupa navrhnul omezení délky uzavření dodatku na 2 roky, dosud byl na 5 let. 

 

Bod 6.  Různé   
 

Doc. Košatka slíbil, že nebude krátit senátní diskuze, jak si údajně někteří senátoři 

stěžovali. 

 

Komise pro hodnocení doktrandů je navržena ve složení: Jíra, Litoš, Kašpar. 

Hlasování: pro 24| proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 24 senátorů). 

 

Zástupcem za AS pro fakultní inventarizační komisi byl navržen Ing. Chalupa. 

Hlasování: pro 24| proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 24 senátorů). 

 

Ing. Fencl na základě dohody s prof. Mácou převzal administrování studentské 

ankety.  

 

Doc. Cajthaml informoval o zasedání AS ČVUT. Harmonogram akademického 

roku příštího roku bude začínat 1. 10. 2015. Smlouva na dodavatele ČIRK byla 

podepsána. Režie mimonormativu pravděpodobně bude počítána jinak. Spolek 

absolventů ČVUT pořádá sbírku na varhany do Betlémské kaple.  

 

Doc. Cajthaml se ptal na průběh výběrového řízení na nového vedoucího VIC. 

Pan tajemník shrnul průběh řízení, od 1. 11. bude mít VIC nového vedoucího Ing. 

Tomáše Líbenka, který s podporou vedení středisko restrukturalizuje. Dr. Hora 

bude fungovat jako speciální poradce pro komponentu KOS. 
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Bc. Pavlová se ptala na možnost prominutí přijímací zkoušky z matematiky. 

Podmínky pro přijetí budou AS předloženy na příštím zasedání.  

 

Bc. Pavlová komentovala Den otevřených dveří a prezentace studentům. 

Otevřela se diskuze na téma délky a formy prezentace. Diskuze bude přesunuta 

do pedagogické komise.  

 

Pan tajemník byl dotazován na nadlimitní řízení a dynamický nákupní systém. 

Dynamický nákupní systém je již realizován na UCEEB, FSv bude s UCEEBem na 

dynamickém nákupním systému spolupracovat. V příštím roce bude probíhat 

kombinace dynamického nákupního systému a nadlimitního řízení rámcovou 

smlouvou.  

 

Doc. Cajthaml připomenul potřebu schválit přílohu A Metodiky do konce roku 

2014. Bude projednáno na pedagogické komisi. 

 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 26. 11. ve velké zasedací 

místnosti B169. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 

 

 


